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Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre financie a rozpočet obce Pernek konaného dňa 14.06.2023 

Z Á P I S N I C A   č.   3/2023 

zo zasadnutia Komisie pre financie a rozpočet, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 14. júna 2023 o 18:30 hod.  

v zasadacej miestnosti Obecného úradu Pernek 

 

 

Prítomní členovia Komisie pre financie a rozpočet1 (ďalej aj „finančná komisia“ alebo 

„FK“), a to:  

1) Mgr. Marian Beliansky – poslanec Obecného zastupiteľstva obce Pernek   

2) Mgr. Milan Vanga – poslanec Obecného zastupiteľstva obce Pernek 

3) Ivan Kahanec – predseda komisie 

4) Mgr. Jozef Smolinský 

5) JUDr. Katarína Gombárová 

 

Ďalší prítomní na zasadnutí Komisie pre financie a rozpočet:  

1) Ing. Martin Ledník – starosta obce Pernek 

2) Mgr. Zuzana Pallová 

3) JUDr. PhDr. Lukáš Chadalík 

 

Predseda Komisie pre financie a rozpočet Ivan Kahanec konštatuje, že finančná komisia je 

uznášaniaschopná; prítomní sú všetci členovia finančnej komisie. 

 

Návrh programu zasadnutia finančnej komisie bol zverejnený na úradnej tabuli obce Pernek  

a na jej webovom sídle www.pernek.sk. 

 

Ivan Kahanec číta návrh programu zasadnutia finančnej komisie: 

 

1. Plnenie rozpočtu k 31.5.2023 (príjmová aj výdavková časť) 

2. Medziročné porovnanie podielových daní  

3. Návrh záverečného účtu za rok 2022, Stanovisko HK k záverečnému účtu, Správa 

audítora  

4. Návrh VZN č. 3/2023 – zvýšenie príspevku na ŠKD zo 6 eur na 10 eur  

5. Návrh VZN c. 4/2023 o organizácii miestneho referenda 

6. Havarijné poistenie obecných motorových vozidiel  

7. Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice – aktuálny stav 

8. Rôzne 

 

 

Uznesenie FK č. 13/2023 

 
1 Členov Komisie pre financie a rozpočet zvolilo Obecné zastupiteľstvo obce Pernek na svojom ustanovujúcom 

zasadnutí dňa 16. novembra 2022 uznesením OZ č. 74/2022 
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Komisia pre financie a rozpočet schvaľuje program svojho zasadnutia. 

 

 

ZA:  5  -   Mgr. Marian Beliansky, Mgr. Milan Vanga, Ivan Kahanec, JUDr. Katarína 

Gombárová, Mgr. Jozef Smolinský                          

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

 

Ivan Kahanec vykonával zápis zo zasadnutia a za overovateľa zápisnice určil  

Mgr. Mariana Belianskeho. 

 

Bod č. 1)  Plnenie rozpočtu k 31.5.2023 (príjmová aj výdavková časť) 

Bod č. 2) Medziročné porovnanie podielových daní 

Komisia prerokovala aktuálne čerpanie rozpočtu so zameraním na platby za energie. Konštatovala, že 

celkové čerpanie rozpočtu je na cca 40%, čo zodpovedá stavu k 31.5.2023. 

 

Komisia skonštatovala, že aktuálne daňové príjmy z podielových daní sú za mesiace január až máj 2023 

vyššie o 28 % ako v minulom roku. Po zohľadnení výkyvov v niektorých mesiacoch očakávame, že  rast 

bude za celý rok na úrovni cca 15 %.  

Výber poplatkov za odpad je na očakávanej úrovni. 

Výber daní z nehnuteľností – veľkí platitelia uhrádzajú DzN v splátkach, obyvatelia priebežne uhrádzajú 

svoje daňové povinnosti. Odporúčame obci, aby priebežne vyzývala obyvateľov, ktorí zatiaľ neuhradili 

DzN, aby tak urobili čo najskôr. Odporúča obci upozorniť na neuhradené miestne dane obyvateľov 

prostredníctvom aplikácie, e-mailu a obecného rozhlasu. 

Aktuálne príjmy sú na úrovni cca 56 % z rozpočtovaných príjmov za celý rok. V tom sú ale zahrnuté aj 

príjmy, ktoré sú za celý rok. 

 

Bod č. 3)  Návrh záverečného účtu za rok 2022, Stanovisko HK k záverečnému účtu, 

Správa audítora 

 

Hospodárenie obce skončilo s prebytkom +13.432,03 €. Prebytok bude prevedený do Rezervného 

fondu obce.  

Komisia prerokovala situáciu ohľadom neuhradených daní z nehnuteľnosti. Celkovo boli neuhradené 

DzN k 31.12.2022 vo výške 6883,32 eura. K dňu rokovania Komisie bola časť z toho už uhradená na 

základe aktívnych výziev obce. Obec dohľadala pri niektorých pohľadávkach dedičov a zaslala výzvy. 

Časť dlhu je riešená aj v exekučných konaniach. Komisia odporúča nevymožiteľné dlhy na DzN 

odpísať. 

Obec eviduje k 31.12.2023 dlh aj na poplatku za odpad vo výške 3263,44 eur, zasiela výzvy 

obyvateľom, ktorí priebežne uhrádzajú. 
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Bod č. 4)  Návrh VZN č. 3/2023 – zvýšenie príspevku na ŠKD zo 6 eur na 10 eur 

Komisia prejednala návrh VZN, konštatovala, že minimálne 3 roky sa poplatok nezvyšoval. S ohľadom 

aj na infláciu v posledných mesiacoch Komisia odporúča VZN v takomto znení schváliť. 

Bod č. 5)  Návrh VZN c. 4/2023 o podrobnostiach o organizácii miestneho referenda 

Komisia konštatuje, že ide o povinné VZN pre obce. Komisia odporúča VZN schváliť po zohľadnení 

prípadných pripomienok. 

 

Bod č. 6)  Havarijné poistenie obecných motorových vozidiel 

Komisia prediskutovala predstavené ponuky možností havarijného poistenia pre Zetor, Farmtrac 

a hasičské Iveco. Prejednané ponuky boli z poisťovní Allianz, Generali a Uniqa.  

Najvýhodnejšie predložené predbežné ponuky pre jednotlivé vozidlá: 

ZETOR: Generali v sume 784,26 € ročne 

IVECO: Generali v sume 1.360,58 € ročne (bez krytia rizika odcudzenia, nakoľko riziko prakticky 

nulové) 

FARMTRAC: Generali v sume 268,89 € ročne 

 

Uznesenie FK č. 14/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča obci havarijne poistiť obecné traktory ZETOR 

a FARMTRAC v zmysle najvýhodnejšej ponuky a tak, aby súčasťou poistenia bolo aj krytie činnosti 

pracovného stroja. V prípade hasičského vozidla IVECO komisia odporúča, aby si OZ vyžiadalo 

stanovisko DHZ. 

 

 

ZA:  5  -   Mgr. Marian Beliansky, Mgr. Milan Vanga, Ivan Kahanec, JUDr. Katarína 

Gombárová, Mgr. Jozef Smolinský                  

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

 

Bod č. 7)  Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice – aktuálny stav 

O aktuálnom stave a plánoch informoval Komisiu Miroslav Bokes formou e-mailu, ktorý predniesol 

Ivan Kahanec. 

„Momentálne finišujeme so zateplením. Za 2023 preinvestované  15.296€ (číslo ešte nemusí byť 

konečné – čaká sa na faktúru za práce na fasáde) 

Tento rok by sme chceli sprevádzkovať garáže – povolenie na predčasné užívanie 1NP kde budú 

garážované hasičské vozidlá. 

K tomu budeme potrebovať dokončiť bleskozvod + revíznu správu (odhadované náklady sú 300 € na 

materiál a revíznu správu, práca bude svojpomocne a vykoná ju elektrikár) 

Hrubý odhad nákladov na spevné plochy vonku je pri ploche 150 m2 spolu za materiál a prácu 8250 €. 

Hrubý odhad nákladov na náter do garáže na podlahu je 1500 € (práca svojpomocne, náter dvojzložková 

polyuretánová farba na betón). 
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+ poplatky spojené s čiastočnou kolaudáciou. 

 Čiže sumár. Preinvestované 15.300. 

Odhadované náklady  na horeuvedené aktivity: 300+8.250+1.500 spolu 10.050€ 

Rozpočet na HZ pre rok 2023 19 tis.€, predpokladané náklady  na 2023 spolu 25350 €, t.j. o 6350 € viac 

+ výdavky na čiastočnú kolaudáciu.“ 

 

Komisia sa zhodla na to, že je potrebné prijať také opatrenia, aby budova nedegradovala – ide napríklad 

o zamedzenie tvorbe plesní v zatiaľ nedokončených častiach a podobne. 

 

Uznesenie FK č. 15/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča pokračovať v rámci plánu a prijať také opatrenia, aby 

budova hasičskej zbrojnice nedegradovala. Na dofinancovanie odporúčame využiť financie z 

Rezervného fondu. 

 

 

ZA:  5  -   Mgr. Marian Beliansky, Mgr. Milan Vanga, Ivan Kahanec, JUDr. Katarína 

Gombárová, Mgr. Jozef Smolinský                  

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

Bod č. 8)  Rôzne 

Obálky uchádzačov o hlavného kontrolóra obce 

Starosta konštatuje, že obec dostala 2 prihlášky na hlavného kontrolóra obce: 

Dňa 12.6.2023 od Ing. Eva Vlčková a obálku bez označenia. Zároveň obec prijala prihlášku bez 

obálky, ktorú doniesol zrejme syn Ing. Evy Vlčkovej. 

Obálky sú riadne uzatvorené. 

Prihláška označená Ing. Eva Vlčková, obálku otvoril Ivan Kahanec a konštatuje, že spĺňa 

náležitosti prihlášky v zmysle zákon o obecnom zriadení a uznesenie OZ 21/2023 zo dňa 24. 

apríla 2023. 

Prihláška v obálke č. 2. Obálku otvoril Ivan Kahanec. Uchádzač Vladimír Sloboda. Ivan 

Kahanec konštatuje, že spĺňa náležitosti prihlášky v zmysle zákon o obecnom zriadení 

a uznesenie OZ 21/2023 zo dňa 24. apríla 2023. 

Návrh na spoluprácu Pernecké Oné 

L. Chadalík predstavil návrh spolupráce na výstavbu mostíka cez Kostolný potok v Podbabskej 

doline, ktorý je súčasťou turistického chodníka. Hodnota mostíka je v zmysle rozpočtu 380 eur. 

Komisia prediskutovala projekt a zámer, ktorý považuje za dobrý. Komisia odporúča, aby 

Pernecké ONÉ požiadalo o dotáciu spolu s potrebnými súhlasmi napr. Lesy SR, povodie a pod. 

Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu a starostovi podporiť projekt. 

Obecný defibrilátor na záchranu životov 
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Príklad a informácia o čo ide: https://www.pohorela.sk/obec/prevadzky-a-

organizacie/zdravotnictvo/spravy/automaticky-defibrilator-pre-obcanov-priamo-v-obci-

1316sk.html  

Komisia prediskutovala možnosť zakúpenia a inštalácie defibrilátora v obci. Komisia sa zhodla 

na potrebe zaobstarania defibrilátora do obce. Do úvahy pripadajú 3 miesta pre umiestnenie: 

hasičská zbrojnica, budova obecného úradu alebo budova školy. Defibrilátor bude umiestnený 

zvonku budovy a bude dostupný z ulice. Kúpna cena defibrilátora sa pohybuje od cca 1600 do 

2400 eur. Napr. ten v Lozorne stál 1600 eur. Komisia odporúča zaobstarať defibrilátor a 

inštalovať ho na budovu hasičskej zbrojnice. Komisia odporúča, aby obec zabezpečila 

zaškolenie pre členov DHZ a ďalších dobrovoľníkov. 

Žiadosti obce o dotácie 

Envirofond – kanalizácia, technika, kompostéry – zatiaľ nie je rozhodnuté, obec v uplynulých 

týždňoch dokladala doklady 

BSK – žiadosť o revitalizáciu priestranstva od fary smerom k obecnému úradu popri hlavnej 

ceste – zatiaľ nie je rozhodnuté 

Dotácia „Migračná kríza“ – obci bola schválená dotácia za utečencov z Ukrajiny vo výške 

46.800 eur. Ďalším krokom je doriešenie zmluvy ohľadom dotácie. 

Lávka pre peších a cyklistov na konci obce v smere na Pezinskú babu – obec bude žiadať dotáciu 

v BSK  

Nákup krovinorezu 

Starosta navrhuje zakúpiť pre obec nový krovinorez, nakoľko súčasné sú zastarané a často sa 

kazia. Predpokladaná kúpna cena je 1000 eur. Komisia súhlasí s nákupom. 

 

 

Zasadnutie Komisie pre financie a rozpočet bolo ukončené 14. júna 2023 o 22:34 hod. 

 

 

 

...............................................             .................................................                ........................................... 

           Ivan Kahanec                                    Ivan Kahanec          Mgr. Marian Beliansky 

            predseda FK                                         zapisovateľ                                            overovateľ 

https://www.pohorela.sk/obec/prevadzky-a-organizacie/zdravotnictvo/spravy/automaticky-defibrilator-pre-obcanov-priamo-v-obci-1316sk.html
https://www.pohorela.sk/obec/prevadzky-a-organizacie/zdravotnictvo/spravy/automaticky-defibrilator-pre-obcanov-priamo-v-obci-1316sk.html
https://www.pohorela.sk/obec/prevadzky-a-organizacie/zdravotnictvo/spravy/automaticky-defibrilator-pre-obcanov-priamo-v-obci-1316sk.html

